
VALKEALAN KIRKONKYLÄN VANHEMPAINYHDISTYS RY.   PÖYTÄKIRJA 

Hallitus 

      2.8.2023  

VANHEMPAINYHDISTYKSEN HALLITUKSEN KOKOUS 

AIKA: Keskiviikko 2.8.2023    

PAIKKA: Teams  

 

1. Kokouksen avaus 
Puheenjohtaja avasi kokouksen kello 18.40. 

 
2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Läsnä: Saara Tommiska pj., Helena Raski, siht., Terhi Kansikas, Marika Kepsu, Pekka Peltola, Tuomas 
Peräkylä, Heini Peräkylä, Heli Vaija. Koulun edustajana rehtori Pauli Pölönen. 
 

3. Kokouksen esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi 
Hyväksyttiin esityslista työjärjestykseksi.  

 
4. Koulun terveiset ja luokkien kuulumiset  

Pauli Pölönen 
- Monitoimitalo etenee aikataulussa. Näillä näkymin talo voidaan luovuttaa lokakuussa 

varusteltavaksi ja tammikuussa ottaa käyttöön.  
- Henkilöstön rekrytointi on valmis ja koululla valmistellaan uutta lukuvuotta.  
- Poissaolojen puuttumiseen on tulossa ohjeita, ja tarkoitus on kehittää myös koulun 

houkuttelevuustekijöitä.  
- Käyttötalouden budjetti on kireä. Aluetoimikunnalta tulee avustusta ulkoiluvälineisiin. 
- Seurataan, esiintyykö nuorilla vapen, nikotiinipussien tai nuuskan käyttöä ja mietitään keinoja.  
- Keskustelua on ollut liikenneturvallisuudesta, suojatiepäivystyksestä, työmaaliikenteestä ja 

sähkömopoista. Aamuisin ohjaajat tulevat valvomaan koululaisliikennettä.  
 

5. Syksyn aikataulua 
- Suojatiepäivystys ensimmäisenä koulupäivänä 9.8. Näkyviä päivystäjiä tarvitaan etenkin kirkon 

risteykseen. Päivystäjiä voi mennä myös muina aloitusviikon päivinä.  
- Tullaan tutuiksi -tapahtuma 16.8. Velin laavulla kello 18:  

o Vanhempainyhdistys järjestää makkarat, pillimehut, kahvit ja piparit. 
o Ekaluokan opettajat vetävät mahdollisesti pieniä tutustumisleikkejä.  
o Yhdistys laatii kutsun tapahtumaan jaettavaksi ekaluokkalaisten koteihin heti koulun 

alussa.  
- Seiskaluokan huoltajien tutustumisiltaa on tarkoitus pilotoida Valkealan yhtenäiskoulussa elo-

syyskuussa. Piia Kleimola on luvannut tulla mukaan. Saara kyselee Piian aikatauluista.    
- Syyskokous päätettiin pitää tiistaina 26.9. kello 18 keltaisessa talossa. Pyritään tekemään 

kokouksesta mainos Tullaan tutuiksi -tapahtumaan. Kokouksen jälkeen pidetään uuden 
hallituksen järjestäytymiskokous.   

 
6. Muut asiat 

- KOVAT ry:n terveisiä Heliltä: Halutaan vahvistaa kodin ja koulun välistä yhteistyötä; tulossa mm. 
palkinto hyvälle kodin ja koulun välisen yhteistyön teolle tai toimijalle. Yhdistys on mukana mm. 



Lukeva Kaakko -hankkeessa ja liikkumista edistävässä hankkeessa. KOVAT ry:stä valittiin kaksi 
jäsentä kaupunkitason oppilashuollon suunnitteluryhmään. Toinen jäsen on Heli. Selvitetään, 
miten A2-kielen opiskelua on järjestetty naapurikunnissa, koska Kouvolassa talouden raamit 
ovat tiukat eikä opetusta ole voitu tarjota kaikille. KOVAT järjestää palavereja pari kertaa 
syksyssä ja pari kertaa keväällä.  

- Saara valmistelee jäsenkirjeen lähetettäväksi.  
- JEV-säätiön hakemus on tehtävä syyskuun loppuun mennessä. Mietitään kohdetta Whatsapissa 

ja päätetään asiasta hallituksen järjestäytymiskokouksessa.   
 

7. Seuraava kokous on syyskokous ja järjestäytymiskokous sen jälkeen.   
 

8. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 19.28. 
 

 
  


